
Rondvraag Commissie RGW d.d. 30-05-2016 

De fractie van D66, GroenLinks en de PvdA hebben een rondvraag ingediend naar aanleiding van:  

De gemeenteraad van de Utrechtse Heuvelrug heeft een motie aangenomen (bijgevoegd) waarin de 

raad vraagt om, als mogelijke maatregel tegen wildaanrijdingen en ter bevordering van de overall 

verkeersveiligheid, "een studie te verrichten naar de mogelijkheden en …effecten om de snelheid op 

n-wegen op de Utrechtse Heuvelrug te verlagen van 80 naar 60 km/u."  

 We zijn blij met de toezegging in MME van het college nav deze motie dat er een proef komt met 

wildwaarschuwingssystemen, maar die hoeft dit onderzoek niet in de weg te staan. Het zou ook in 

lijn zijn met ons coalitieakkoord, dat het volgende stelt: “Om de veiligheid en leefbaarheid langs 

provinciale wegen te bevorderen kan in de buurt van woonwijken en/of natuurgebieden verlaging 

van de maximumsnelheid aan de orde zijn.” Het onderzoek is ook conform motie 4 uit 2012 (ook 

bijgevoegd) die het college vraagt "bij de provinciale hotspots betreffende aanrijdingen met 

hoefdieren ook een verlaging van de maximumsnelheid in beschouwing te nemen."  

Vanuit deze overwegingen nogmaals de vraag: is het college bereid dit onderzoek uit te voeren? 


